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Kommende møder:  

 

 

 
 

referat 17. november  
Spisning: 17:30-18:00 

Møde kl. 18:00 til 20:30 
Personalerummet Gadehavegårdsvej Gadehaven  

 
 
Medlemmer: 
 
Sune Bjerglund Nielsen, Skoleleder, næstform Adem Demir forældrerep. 

Pernille Schlosser, Souschef  

Mubashar Rashid, forældrerep. formand 

Claus Plenaa, lærerrep 

Søren Rahn Vastring, lærerrep. 

Annemone Y. Hansen, pædagogrep. 

Karin Schmidt Nielsen, forældrerep. 

Sally Eyd Jørgensen, forældrerep. (suppleant) 

Stefan Ørsted Petersen forældrerep. 

Benjamin Elung-Jensen 

Emine Kanat 

 

 

Elever:  

Referent: Lisbeth Skarving (adm. Leder) 

 

 

Dagsorden 

1:   Valg af mødeleder 

2: Godkendelse af dagsorden 

3.  Godkendelse af referat 

4: Nyt fra:  

Formanden Velkommen til de nye elever. Vi afventer politisk stillingtagen til Pc’er til 

5. klasse.  

Elevrådet: Eleverne vil søge midler til bæredygtighed i kantinen til Børnerigsdagen 

Ledelsen: Punktet om Pc’er til 5. klasse har været drøftet på sidste skolemødet, der 

afventes tilbagemeldinger fra alle skoler.  

Der bliver allerede nu kigget på hvordan ibrugtagen af det nye Børnekulturhus skal 

ibrugtages. CEIS er i gang med at kigge på bemandingen og dermed at kigge på 

hvordan hverdagen skal se ud. Skolebestyrelsen er inviteret til at se 

børnekulturhuset den 14. december.  

 

 

5: Budgetaftalen – økonomiske konsekvenser for ORS  

 Bilag om budgetaftalen. Lisbeth gennemgik kort oplægget og konkluderede 
at der ikke er en økonomisk konsekvens for ORS men en højere 
frihedsgrad. 

 

6: Økonomi med særligt henblik på Udearealer og fællesområder.  
Lisbeth Skarving gennemgår arkitektoplæg og forklarer økonomien omkring begge 

dele. 

Skolebestyrelsen forholdt sig til oplægget fra legeplads/udearealer.  

Vi afventer fortsat oplægget fra arkitekterne.  

Mubashar foreslog at vi prioriterer midlerne til inde arealerne nu og forsøger at få 

pengene senere.  

 

 

7: Sfo: 

Gennemgang af mål og indholdsbeskrivelse 
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Der er givet høringssvar. 

 

8: Drøftelse om elevpauser.  

Afventer svar fra elevrådet – der skal nedsættes en arbejdsgruppe efterfølgende. 

Elevrådet sagde at mellemtrinnet gerne vil vurdere om de skal være indenfor eller 

udenfor. De vil gerne være i fællesrummet, kantinen, gå på gangene eller spille 

fodbold, eller se film eller PlayStation. De vil gerne have nogle voksne der hjælper 

med at alle overholder reglerne. De er irriterede over at man skal spørge om man 

må gå på toilettet i pauserne (de er vist nok er når man er ude at man skal spørge 

hvis man går ind). De ønsker at lærerne holder lidt afstand men være der som 

støtte. Udskolingen: eleverne vil gerne inddrages i bestemmelsen om de vil være 

ude eller inde (mest i forhold til Corona) de vil gerne flere ture og en PlayStation 5 i 

pauselokalet, vil gerne have årgangsopdelt hvis der skal være restriktioner i f t 

Corona – det er vigtigt at man kan snakke på tværs af klasserne.  

 

 

Det blev sagt ,at hvis det skal kunne lade sig gøre, at eleverne selv vælger om de 

vil være ude eller inde skal der tales om hvad man kan gøre for at alle forstår 

hvordan man opfører sig, når man er inde. Hvordan kan vi vise lærerne at det her 

kan vi godt finde ud af.  

 

Der var en diskussion om hvad frikvarterer skal kunne, og foreslået at det er noget 

der bliver diskuteret.  

 

9: Retningslinjer og håndtering af Corona  

Vi genbesøger gældende retningslinjer for håndtering af Corona og en status på 

hvilke overvejelser ledelse og Trio gruppen (Sune Bjerglund Nielsen, AMR Charlotte 

Seedorff; AMR Naya Nord, AMR Alexander Dissing og Lisbeth Skarving) gør sig i f t 

afvikling af resten af skoleåret. 

Vi talte om Corona håndteringen. Eleverne spurgte til hvilke tanker der var om 

hvordan der vil blive gruppeopdelinger og gav udtryk for et meget stort ønske om 

at det ikke er klasse opdelt men årgangsopdelt.  

 

 

10: Mødedatoer næste år forslag  

onsdag den 17. november 

tirsdag den 14. december med rundvisning i Børnekulturhuset først 

onsdag den 16. februar 

onsdag den30. marts 

onsdag den 11. maj  

onsdag den 15. juni.  

 

Stefan sagde at fra start januar er han opereret og kan være med på 

teams. 

 

11:              Kantinen på Gadehavegårdsvej (punktet er udskudt indtil vi    

 Kender økonomien fremadrettet. 
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12:   En henvendelse fra Torstop om at give elever pcere fra 5 

klasse. Jo før jo bedre. Afventer svar fra ISC/Torstorp 

 

13: Eventuelt 

Der blev spurgt til Bloomsights – hvordan går det med det.  

  

 
 


